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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:1172 Svenska kraftnäts handläggningstider

Ett robust och utbyggt elnät är en förutsättning för elektrifieringen av 
samhället, etablering av ny industri och utbyggnad av förnybar 
energiproduktion. Svenska kraftnät (SVK) spelar som systemansvarig 
myndighet en nyckelroll i detta arbete. Tyvärr har många aktörer – både 
nätbolag, kommuner och industriföretag – rapporterat om orimligt långa 
handläggningstider hos SVK för att få besked i tillståndsfrågor, nätanslutningar 
och kapacitetsutredningar.

Dessa förseningar riskerar att bromsa klimatomställningen och skapar 
osäkerhet för investeringar som annars snabbt hade kunnat bidra till både jobb 
och grön omställning. Behovet av att skynda på elnätsutbyggnaden och 
effektivisera processerna är därför mycket stort. Samtidigt är det viktigt att 
säkerställa rättssäkra och transparenta beslutsvägar.

Med anledning av detta vill jag fråga energi- och näringsminister Ebba Busch: 

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att förkorta Svenska kraftnäts 
handläggningstider och därigenom möjliggöra snabbare elnätsutbyggnad och 
nätanslutning för ny industri och förnybar energi?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-15
Besvaras senast
2025-05-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


